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 Putten, 22 mei 2023 

Stond 2022 voor Wij Putten vooral in het teken van de gemeenteraadsverkiezingen van maart 
2022, het jaar 2023 werd het tijd voor bezinning. De verkiezingen die na een mislukte poging tot 
een coalitie leidden tot een rol in de oppositie brachten ook de behoefte met zich mee om vast te 
stellen waar de partij nou eigenlijk voor staat. Die vraag is heel het jaar actueel gebleven. 
 
Identiteit 
Het bestuur is aan de slag gegaan met de conclusies uit de evaluatie van de verkiezingen van 
2002, waaruit onder meer naar voren kwam dat onvoldoende duidelijk is wat de identiteit van Wij 
Putten is. Het bestuur heeft sessies georganiseerd, met Wij-Puttenlid Evelien Top als procesbe-
geleider, om in ieder geval vast te stellen wat de thema’s zijn die ertoe doen. Als start voor een 
beginselprogramma, dat als handvat kan dienen voor een toekomstig verkiezingsprogramma. 
Verder zijn er gesprekken geweest met leden die de partij al dan niet teleurgesteld hebben ver-
laten en het bestuur heeft evaluatiegesprekken gevoerd met fractieleden, waarin ook uitdrukke-
lijk het thema identiteit aan de orde is geweest. Maar de materie is weerbarstig gebleken. Toch 
niet onbelangrijk, want een van de conclusies van de evaluatie was dat het verkiezingspro-
gramma te weinig dromen bevatte en dat de identiteit en het onderscheidend vermogen van de 
partij niet helder waren. Tot een antwoord is het in 2023 niet gekomen, ook al niet omdat het niet 
gelukt is om te komen tot wat is gaan heten een Boskameroverleg, waarin fractie, bestuur en 
eventuele wethouder een soort heidag hebben. 
Wel heeft het bestuur de aanzet gegeven tot een oplossing van een ander pijnpunt uit de evalu-
atie: de onduidelijkheid over de procedures rond de verkiezingen en dan met name over de keu-
ze van een wethouderskandidaat. In 2023 zijn de eerste stappen gezet om te komen tot een 
draaiboek voor de verkiezingen, waarin helder is hoe de verantwoordelijkheden binnen de partij 
zijn verdeeld. 
 
Samenstelling bestuur 
Marieke Haanschoten heeft in het begin van het jaar aangegeven haar bestuursfunctie te gaan 
neerleggen. Daarmee heeft het bestuur geen voorzitter meer. Linda van Borssum heeft haar 
functie overgenomen als ad interim, maar het a.i. achter haar functie is al snel op de achter-
grond geraakt. Het bestuur heeft een oproep gedaan voor versterking en heeft ook Roelof Koek-
koek benaderd, die na het einde van zijn wethouderschap had aangegeven mogelijk beschik-
baar te zijn voor een dergelijke functie. Hij besluit dat hij tot het bestuur wil toetreden en de al-
gemene ledenvergadering van 25 november is daar van harte blij mee. Een mogelijk bezwaar 
dat lidmaatschap van een andere partij een belemmering zou vormen, blijkt loos alarm: de op-
richters van Wij Putten zijn zo wijs geweest om een artikel hierover in het concept te schrappen. 
Wij-Puttenlid Karin Kampert overweegt ook toe te treden tot het bestuur, maar ziet daar bij nader 
inzien toch van af. Het bestuur blijft leden oproepen voor een functie in het bestuur, want met 
vier leden is er nog steeds een vacature en in de aanloop van de verkiezingen maken vele han-
den licht werk. 
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Algemene ledenvergadering 
Het bestuur had de algemene ledenvergadering graag willen koppelen aan een excursie in de 
natuur, waarin duidelijk wordt wat de gevolgen zijn van stikstof voor de natuur en de biodiversi-
teit, maar dat is een slecht plan in november. Gelukkig is er op zaterdag 25 november een heel 
goed alternatief: Simone van de Kuit, directeur-bestuurder van de Stichting OpMaat, verzorgt 
een presentatie over de wereld van betaalbaar wonen voor iedereen. Die excursie in de natuur 
houden we tegoed. 
De leden stemmen unaniem in met de voordracht van Roelof Koekkoek als lid van het bestuur.  
 
Activiteiten 
Dat het vooral een jaar van bezinning was, is ook te merken aan het aantal activiteiten onder de 
vlag eropaf. Dat was zeer beperkt en vond vrijwel alleen op kleine schaal plaats. We deden mee 
aan de Opschoondag in maart en in die maand hielden we een enquête over de wenselijkheid 
van het openstellen van supermarkten op zondag. Het enthousiasme hiervoor bleek matig. Er 
was een initiatief om op zaterdag 28 oktober ouderwets met een flinke club de wijk in te gaan 
met vragen over ervaringen met de uitvoering van de WMO, maar dat is bij gebrek aan deelna-
me van de agenda verdwenen. Op naar een bruisender 2024? 
 


